
Zápis 
             o průběhu prvního/2008 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou  
                konaného dne 24.1.2008 v kanceláři starosty Obce Skalice nad Svitavou. 
 
Bod č. 1 
Starosta obce Mgr. Petr Řezníček zahájil první/2008 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad 
Svitavou v 17,30 hodin a všechny přivítal. 
 
Bod č. 2 
Technický bod 
Starosta obce konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Skalice nad Svitavou a to 7 dní přede dnem konání zastupitelstva a dále 
konstatoval, že je přítomno všech 9 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Starosta konstatoval, že zápis z předchozích zasedání byl řádně ověřen a je vyložen 
k nahlédnutí v kanceláři starosty obce a na www stránkách http://skalice.svazeksvitava.cz. 
 
Přítomni: Mgr. Řezníček, Ing. Skřipský, p. Freisleben, p. Horbas, Ing. Havelková, Ing. Černý, 
                p. Burgr, p. Barták, p. Odehnal 
 Hosté: 6 občanů. 
 
Zapisovatelem byla jmenována Ing. Hana Havelková. 
 
Starosta obce podal návrh na ověřovatele zápisu o průběhu prvního/2008 zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli p. Burgr, p. Odehnal. 
 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje navržené ověřovatele zápisu o průběhu 
prvního/2008 zasedání zastupitelstva obce. 
 
Hlasování č. l:                Pro – 9,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 1 bylo přijato. 
 
Starosta obce přednesl návrh programu prvního/2008 zasedání Zastupitelstva obce Skalice 
nad Svitavou . 
1. Zahájení 
2. Technický bod 
3. Odměny zastupitelů v roce 2008 
4. Návrh rozpočtu obce na rok 2008 
5. Diskuze, různé 
6. Závěr 
 
Hlasování č. 2:                   Pro – 9,            proti – 0,             zdržel se hlasování – 0. 
 
Program prvního/2008 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou byl schválen. 
  
 
 



Bod č. 3   
Odměny zastupitelů v roce 2008 
Starosta obce navrhl úpravu výše odměn zastupitelů pro rok 2008. 
 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje snížení odměny  starosty, místostarosty o 
1194,-  Kč, snížení odměny členů výborů o 160,-  Kč,  snížení  odměny  předsedů komisí o       
10,- Kč s platností od 1. 1. 2008. 
 
Hlasování č. 3:                  Pro – 9,       proti – 0,      zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 2  bylo přijato. 
 
Bod č.4   
Návrh rozpočtu obce na rok 2008  
Předseda finančního výboru, pan Ing. Richard Černý, seznámil přítomné s návrhem rozpočtu 
na rok 2008: 
Celkem příjmy: 6 386 000,- Kč 
Celkem výdaje: 5 671 200,- Kč 
Celkem financování:   - 714 800,- Kč 
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje návrh rozpočtu obce Skalice nad Svitavou  
na rok 2008. 
 
Hlasování č. 4:                  Pro – 9,               proti – 0,             zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 3 bylo přijato. 
 
Bod č. 5 
Diskuze, různé 
 
- Smlouva o zřízení práva odpovídající věcnému břemenu se společností E.ON Česká 
republika, s.r.o., účel umístění nového venkovního el.vedení u firmy Argona, a.s. 
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce souhlasí se zřízením věcného břemene na část pozemku par. č. 31/8 v  
k. ú. Skalice nad Svitavou.  
 
Hlasování č. 5:                 Pro – 9,                proti – 0,            zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 4 bylo přijato. 
 
-  Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností Bioetanol, a.s., vodní 
přivaděč pro firmu Bioetanol. 
 
Usnesení č.5 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou souhlasí se zřízením věcného břemene podle 
smlouvy o smlouvě budoucí. 
 
Hlasování č. 6:              Pro – 7,                    proti – 0,          zdržel se hlasování – 2. 
Usnesení č. 5 bylo přijato. 
 



-  Žádost Ing. Jiřího Bareše ml. o pronájem části obecního pozemku par. č. 596 v k. ú. Skalice 
nad Svitavou za účelem dočasného parkování osobních vozidel. 
Vyvěšen záměr obce pronajmout nemovitý majetek. Žádostí se bude zabývat zastupitelstvo na 
svém dalším zasedání 7.2.2008. 
 
-  P. Milan Veselý - žádost TJ SOKOL Skalice nad Svitavou o dotaci na nákup nové sekačky 
v právě probíhající, cenově výhodné akci. 
Obec zatím nemá schválený rozpočet a žádá o poskytnutí finanční podpory z dotačního 
programu Zkvalitnění sportovního prostředí v Jihomoravském kraji. Bude řešeno později. 
  
-  P. Josef Žitník upozornil zastupitele na uložení materiálu v ochranném pásmu vodovodu 
znemožňující případné opravy na pozemku ve vlastnictví Mikulášků a Šumských. 
 
-  Dotaz p. Ing. Šplíchala na případné zřízení věcného břemene – právo průjezdu a průchodu 
přes obecní pozemek. 
Navrhnuto řešit až v rámci plánovaných pozemkových úprav. 
 
Na vědomí: 
- Ve dnech 17. a 18. března bude na Obecním úřadě probíhat přezkum hospodaření obce za 

rok 2007. 
- Nabídka vzdělávacích seminářů a školení pro zastupitele obce. 

  
 
Bod č. 5 
Závěr 
 
Na závěr poděkoval starosta obce p. Mgr. Petr Řezníček všem přítomným za účast, občanům 
za podnětné připomínky a popřál hezký zbytek večera. 
      
 
 
 
Ve Skalici nad Svitavou 24.1. 2008 
 

 
Zapsala: Ing. Havelková 
 
 
 
 
 
 
………………………..     …………………………….. 
         starosta                                                                              místostarosta 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   p. Odehnal Tomáš 
 
                                   p. Burgr Radomír 


